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PROTOKÓŁ NR IV/22 

z zebrania z mieszkańcami Sołectwa Otorowo – Makowiska 

7 kwietnia  2022 r. 

 

D. Chojnacki – Sołtys Otorowa – Makowiska – powitał władze miasta oraz zebranych 

mieszkańców.  

W I terminie zebrania kworum brak, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

W II terminie zebrania uczestniczy ogólnie 15 mieszkańców. Lista obecności stanowi zał. 1 

do protokołu. 

Ogłoszenie o zebraniu stanowi - zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 2  

D. Chojnacki – przestawił sprawozdanie z działalności Sołectwa Otorowo - Makowiska za 

2021 r. (zał. nr 3)  

 

Ad. 3.  

D. Chojnacki – odczytał Uchwałę Nr 1 zebrania wiejskiego Sołectwa Otorowo - Makowiska 

z dnia 7.04.2022 r. w sprawie wydatkowania podziału środków finansowych przeznaczonych 

na działalność sołectwa w 2021 r. 

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem ww. uchwały ?  

Mieszkańcy jednogłośnie przyjęli uchwałę, która stanowi – zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4. 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego –  przedstawiła informacje na temat inwestycji 

2022 rok: 

- budowa pawilonu szkolnego przy SP Nr 4 (zakończenie 09.2022 r.), 

- modernizacja świetlicy w Przyłubiu, 

- budowa odcinka ul. Targowej od przejazdu kolejowego do zbiornika retencyjnego, 

- kontynuacja budowy ścieżek rowerowych m.in. przy ul. Leśnej na odcinku od Polomarketu 

do drogi krajowej nr 10, 

- budowa mini tężni koło Muzeum Solca oraz groty solnej w Ośrodku Sportu i Rekreacji, 

- oddano do użytku kompleks naturalnych tras rowerowych,  

- na ukończeniu jest przebudowa Placu Jana Pawła II (zatoki autobusowe), 

- w sprawie promu poinformowała, że przyczółki, drogi i oznakowanie są już wykonane. 

Prom jest też gotowy, jednak nie osiąga on prędkości projektowej jaka była założona. Trwają 
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prace prowadzone przez wykonawcę promu, aby można było osiągnąć docelową prędkość 

projektową. 

Pani Burmistrz poinformowała, że po spotkaniu w Dąbrowie Chełmińskiej zrodził się pomysł 

stworzenia jednego ciągu rowerowego z Solca do Dąbrowy włączając w to przeprawę 

promową.  

Dożynki gminne zaplanowano na 3.09.2022 r. i będą miały charakter ludowy   

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła informacje na temat: 

Programu usuwania azbestu, wymiany źródeł ciepła, jakości powietrza w Gminie, czujników 

smogowych, kontroli przestrzegania zakazu spalania odpadów w paleniskach domowych na 

terenie Gminy Solec Kujawski, Gminnego Punktu Konsultacyjno - Informacyjnego 

Priorytetowego Programu „Czyste Powietrze”.  

 

Ad. 5.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła zmiany do projektu 

Statutu Sołectwa Otorowo - Makowiska m.in. dot. gospodarki finansowej sołectwa. Wszyscy 

mieszkańcy przyjęli przedstawione propozycje zmian w statucie.   

 

Ad. 6. 

Mieszkańcy zgłosili wnioski dot.: 

- terminu otwarcia Placu Jana Pawła, 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że czekamy na zgodę na 

częściowe użytkowanie, na ukończeniu są zatoki autobusowe. Ul. Kościuszki nadal 

pozostanie jednokierunkowa, wydzielony zostanie pas dla rowerzystów, droga na kierunku 

północ – południe będzie wyłączona z ruchu drogowego, 

 

- braku zawiadomienia z ref. Podatkowego o konieczności zapłacenia podatku  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że sprawdzimy. 

 

- uporządkowania terenu wokół byłego przedszkola w Otorowie, 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że część szopek 

została na tym terenie zlikwidowana, jest to problem, będziemy te tereny sukcesywnie 

regulować. 
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- źle koszonej zieleni przy ścieżce rowerowej wzdłuż drogi powiatowej , podobnie wygląda 

sytuacja z odśnieżaniem dróg w Otorowie.   

C. Ball – Dyrektor WUM – odpowiedział, że Urząd będzie monitował do Starostwa 

Powiatowego, który zleca wykonanie tego typu usługi.   

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – w sprawie remontu ul. Leśnej 

poinformowała, że ulica ta należy do Zarządu Dróg Wojewódzkich, jesteśmy po spotkaniu z 

Urzędem Marszałkowskim, który planuje przystąpić do projektowani w pierwszej kolejności 

ul. Garbary, aż do ul. Leśnej. Wykonane zostaną odwierty nawierzchni ul. Leśnej aby 

sprawdzić jej stan. Zostaną wykonane  2 ronda przez Urząd Marszałkowski, przy ul. Garbary, 

a także na skrzyżowaniu ul. Leśnej, ul. Powstańców. Odcinek od Polomarketu do drogi 

krajowej Nr 10 będzie realizowany po ustaleniu czy Gmina przejmie ul. Leśną od Urzędu 

Marszałkowskiego. 

 

- informacji dot. budowy drogi krajowej Nr „10”, 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że ostatnie informacje mówią, 

że prawdopodobnie firma BUDIMEX chce się wycofać z kontraktu.  

 

- dofinansowania np. o dodatkowe 500 zł przez Urząd organizacji Dnia Dziecka w Sołectwie 

Soł. Otorowo – Makowiska 

Cz. Fryszke – zdeklarował się wspomóc finansowo organizację Dnia Dziecka.   

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – dodała, że z uwagi na koszty i oszczędności 

w br. zarządy osiedli zorganizują jeden wspólny piknik dla osób starszych i jeden dla dzieci, 

który odbędzie się na Osiedlu Toruńskim. Zachęciła wszystkie dzieci z terenu Gminy do 

uczestnictwa w tym pikniku.  

Zaprosiła zebranych na Dnia Solca – 5.06.2022 r. oraz na Dożynki Gminne – 3.09.2022 r.   

 

Zebranie zakończono o godz. 18.20. 

 

                                                                        

 Przewodniczący zebrania 

Sołtys – Dariusz Chojnacki 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska  
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